
OSNOVNA ŠOLA DR. LJUDEVITA PIVKA – JEDILNI LIST ZA MESEC NOVEMBER 2024 
  

PONEDELJEK 4. 11. 2024        KRUH      LEČIN NAMAZ      PARADIŽNIK      ČAJ 
 

      

        JUHA      ŠPINAČA      PIRE KROMPIR      GOVEDINA       BISKVIT 
 

                                                     
 

TOREK 5. 11. 2024     BOMBETKA     PURANJA PRSA       PAPRIKA       ČAJ 
 

          

 PARADIŽNIKOVA JUHA    PIŠČANEC V OMAKI     KROMPIR     SOLATA 
 

                  

SREDA 6. 11. 2024           MLEČNI ZDROB S POSIPOM          BANANA 
 

                          

 ZELENJAVNA JUHA   PIŠČANČJA BEDRA   MLINCI    SOLATA S KORUZO 
 

                       
 

ČETRTEK 7. 11. 2024 
 
 

                     KRUH        RIBJI NAMAZ          ČAJ 
 

                             

       TELEČJI RAGU      POLENTA      SOLATA       SKUTNI ZAVITEK 
 

                                                  
 

PETEK 8. 11. 2024      OVSENI KOSMIČI    NAVADNI JOGURT    JABOLKO 
 

      

  ZELENJAVNA JUHA      ZELJNE KRPICE    PIŠČANČJI POLPET    SOLATA  

      
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PONEDELJEK 11.11.2024         JAJČNI NAMAZ       KRUH       PAPRIKA       ČAJ 
  

     

                 JUHA          LAZANJA           KUMARICE V SOLATI        
 

                     
 

TOREK 12.11.2024             MAKARONOVO MESO       ZELJNA SOLATA 
 

                     
 

   KORENČKOVA JUHA     TORTELINI     GOBOVA OMAKA      SOLATA 
 

                        
 

SREDA 13.11.2024             MLEČNA PROSENA KAŠA         HRUŠKA   
           

                             

ZELENJAVNA JUHA  PIŠČANEC V OMAKI  KRUHOVA ROLADA ENDIVIJA 
    

       
 

ČETRTEK 14.11.2024   KRUH    SKUTNI NAMAZ ZELIŠČI    PARADIŽNIK     ČAJ 
 

          

                  ČUFTI          PIRE KROMPIR          SADNA SOLATA 
                                                                                                                                      

                         

PETEK 
 
 
 
 
 
 

15.11.2024          KRUH     MASLO     MED     MLEKO     JABOLKO 
 

                                                            

         ZELENJAVNA JUHA      RIBJI FILE      KROMPIRJEVA SOLATA 
     

                         
 



 

PONEDELJEK 18.11.2024         KORUZNI KOSMIČI      MLEKO       HRUŠKA  
 

                           
 

ZELENJAVNA JUHA    ŠPAGETI S SIROVO OMAKO   SOLATA S ČIČERIKO 
 

                       
 

TOREK 19.11.2024          BOMBETKA       SIR        PAPRIKA        ČAJ      
 

                

ZELENJAVNA JUHA   PIŠČANEC V OMAKI   JEČMENOVA KAŠA  SOLATA     
                                   

          
 

SREDA 20.11.2024  KORUZNI KRUH     NAMAZ S KLOBASO     BELA KAVA 
 

                        

  PIŠČANČJI PAPRIKAŠ       ŠIROKI REZANCI        SOLATA S FIŽOLOM  
 

                                            
ČETRTEK 21.11.2024                        ROGLJIČEK                KEFIR  

 

                

       SLADKO ZELJE Z MESOM      KROMPIR      SKUTNI ŠTRUDELJ 
 

                     
 

PETEK 22.11.2024                   PIŠČANČJA OBARA          KRUH 
 

                       

JUHA     PEČEN PIŠČANEC     RIŽ Z GRAHOM    PARADIŽNIKOV SOLATA      
  

                  
 



PONEDELJEK 25.11.2024      SIROVA ŠTRUČKA     BELA KAVA        HRUŠKA 
   

               
 

      JUHA     GOVEJI ZREZEK V OMAKI      AJDOVA KAŠA       SOLATA  
 

                       
 

TOREK 26.11.2024           KRUH       SKUTNI NAMAZ Z ZELIŠČI       ČAJ 
 

                
 

CVETAČNA JUHA       ZELENJAVNA RIŽOTA     ENDIVIJA      ŠTRUDELJ 
 

            
 

SREDA 27.11.2024                MLEČNI MOČNIK          BANANA 
 

                             
 

            JUHA       PERESNIKI       TUNINA OMAKA         SOLATA           
  

                             

ČETRTEK 28.11.2024        SKUTNI ŽEPEK     NAVADNI JOGURT   JABOLKO 
 

    
 

 JUHA     PIŠČANEC V GOBOVI OMAKI      ŠIROKI REZANCI    ENDIVIJA  

          
 

PETEK 29.11.2024                  CARSKI PRAŽENEC         MLEKO   
     

                         
 

  SLADKO ZELJE     PIRE KROMPIR     PIŠČANČJI POLPETI     LIMONADA 
            

                                                       

 


